

		List of Details (LOD)			
Item #	Item Description - English	Item Description - Arabic	Manufacturing date (not before)	Manufacturing country	LO
1	Baby Soap: Gentle for baby's delicate skin. Rich in moisturizers.alcohol free. weight 125 g. with the date of production, validity and country of origin written on it.	صابونة للأطفال: لطيفة لبشرة الطفل. غنية بالمواد المرطبة. خالية من الكحول - وزنها 125 غرام. مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
2	Hand soap for adult: gentle for the skin. Rich in moisturizing ingredients. Alcohol free - weighing approximately 150 grams. The date of production, expiration date and country of origin are written on it.	صابونة لليدين للكبار: لطيفة للبشرة. غنية بالمواد المرطبة. خالية من الكحول - وزنها تقريبا ١٥٠ غرام. مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
3	Laurel soap: for skin and hair, anti-bacterial, with a natural smell, locally produced from olive oil, weight 200 g,	صابونة غار: للبشرة والشعر، مضاد للبكتيريا، ذو رائحة طبيعية، منتج محليا من زيت الزيتون، الوزن 200 غ،	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
4	toothbrush for children: foldable to keep it clean. Made of rubber. Medium hard or soft head. Length from 130 to 180 cm.	فرشاة أسنان للأطفال: قابلة للطي للحفاظ على نظافتها. مصنوعة من المطاط. رأس ذو صلابة متوسطة أو ناعمة. الطول من 130 حتى 180 سم.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
5	Tooth brush for adult:with soft silk hair. easy to penetrate suture. gently clean teeth .soft rubber anti-skid handle. length 17 to 20 cm.	فرشاة أسنان للكبار: يشع حريزي ناعم. سهل الاختراق. تنظيف الأسنان بلطف. مقبض مطاطي ناعم مضاد للانزلاق. الطول من 17 إلى 20 سم.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
6	Toothpaste for children: helps reduce plaque. Protects against cavities. Contains sodium fluoride.sugar free jel formula. Weight 50 g.	معجون أسنان للأطفال: يساعد على التخفيف من طبقة البلاك. يحمي من التسوس. يحتوي على فلوريد الصوديوم. تركيبة جل خالية من السكر. الوزن 50 غ على الأقل.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
7	Toothpaste for adult: . Helps strengthen teeth and provide fresh breath. Contains fluoride to help protect against cavities. Helps remove surface stains.in a tube containing approximately 75 ml with the date of production, validity and country of origin written on it.	معجون أسنان للكبار: يساعد على تقوية الأسنان ويؤمن نفسا منعشا. يحتوي على الفلوريد للمساعدة على الحماية من التسوس. يساعد على إزالة البقع السطحية. داخل عبوة انبوية تحتوي على 75 مل تقريبا. مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
8	hair comb for children: made of soft plastic with pointed ends, two-tooth spacing, without handle.	مشط شعر للأطفال : مصنوع من البلاستيك الناعم ذو نهايات مدببة، وتباعدها الأسنان من النوع الثنائي ، بدون مقبض.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	

9	Hair brush for adult: with a handle. Made of high quality plastic. It has pointed ends. It has a mirror on the back.	فرشاة شعر للكبار: ذو مقبض. مصنوع من البلاستيك ذو جودة عالية له نهايات مدببة. يحتوي على مرآة من الخلف.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
10	Towel: 100% cotton, 50 x 80 cm, light colours, not white. The fibers can not be pulled by hand easily, Good quality	منشفة: قطن 100% ، 80 × 50 سم ، ألوان فاتحة ، غير بيضاء . لا يمكن سحب الألياف باليد بسهولة، جودة جيدة	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
11	Medical hand sanitizer: 250 ml, at least 70% alcohol, a plastic box with a pump, with the date of production, validity and country of origin written on it.	معقم يدين طبي : 250 مل ، 70% كحول على الأقل عليه بلاستيكية مع مضخة مدون عليه تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
12	Washing powder: For automatic washing machines. Contains enzymes and fragrances. And bleaching materials. Capacity 2 kg. The date of production, validity and country of origin are written on it.	مسحوق غسيل الملابس: للغسالات الأوتوماتيكية. يحتوي على انزيمات وعطور. و مواد مبيضة. السعة 2 كغ. مدون عليه تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
13	shampoo for children: Contains sodium, magnesium, perfume and colourants. It does not harm the eyes. high quality. The capacity is 250 ml. The date of production, validity and country of origin are written on it.	شامبو للأطفال: يحتوي على صوديوم و مغنيزيوم و عطر وملونات. لا يسبب حرقه في العين. ذو جودة عالية. السعة 250 مل. مدون عليه تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
14	Shampoo for adults: Contains vitamin and conditioner. The active ingredient is not less than 10%. The capacity is 600 ml. The date of production, validity and country of origin are written on it.	شامبو للكبار: يحتوي على فيتامين وبلسم. المادة الفعالة لا تقل عن 10% . السعة 600 مل. مدون عليه تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
15	Cotton socks for boys: various sizes, bright colors with cartoons except white, the proportion of cotton is 75% cotton at least	جوارب قطنية للأولاد: متعددة المقاسات ، ألوان زاهية مع رسوم كرتونية ما عدا اللون الأبيض، نسبة القطن 75% قطن على الأقل	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
16	Cotton socks for men : various sizes, colors except white, the proportion of cotton is 75% cotton at least	جوارب قطنية للرجال: متعددة المقاسات ، ألوان ما عدا اللون الأبيض، نسبة القطن 75% قطن على الأقل	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
17	Cotton socks for girls: various sizes, bright colors with cartoons except white, the proportion of cotton is 75% cotton at least	جوارب قطنية للبنات: متعددة المقاسات ، ألوان زاهية مع رسوم كرتونية ما عدا اللون الأبيض، نسبة القطن 75% قطن على الأقل	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	

18	Cotton socks for women : various sizes, colors except white, the proportion of cotton is 75% cotton at least	جوارب قطنية نسائية :متعددة المقاسات , ألوان ما عدا اللون الأبيض, نسبة القطن 75% قطن على الأقل	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
19	Wool socks for boys: various sizes, bright colors with cartoons except white,	جوارب صوف للأولاد:متعددة المقاسات , ألوان زاهية مع رسوم كرتونية ما عدا اللون الأبيض,	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
20	Wool socks for men: various sizes, colors except white.	جوارب صوف للرجال :متعددة المقاسات , ألوان ما عدا اللون الأبيض,	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
21	Wool socks girls: various sizes, colors except white.	جوارب صوف للبنات:متعددة المقاسات , ألوان زاهية ما عدا اللون الأبيض,	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
22	Wool socks for women : various sizes, colors except white.	جوارب صوف نسائية :متعددة المقاسات , ألوان ما عدا اللون الأبيض,	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
23	Flip flop for boys:made of Plastic ,multi-size(27,28,29,30,31,32,33,34) ,usable in the bathroom, made of soft materials that do not harm children' feet	شحاطة بلاستيكية للأولاد: متعددة المقاسات(27,28,29,30,31,32,33,34) , قابلة للاستخدام في الحمام , مصنوعة من مواد طرية لا تؤذي أقدام الأطفال	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
24	Flip flop for men:made of Plastic ,multi-size(35,36,37,38,39,40,41,42) ,usable in the bathroom, made of soft materials that do not harm feet	شحاطة بلاستيكية للرجال: متعددة المقاسات(35-36, 37-38, 39-40, 41-42) , قابلة للاستخدام في الحمام , مصنوعة من مواد طرية لا تؤذي الأقدام	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
25	Flip flop for girls:made of Plastic ,multi-size(27,28,29,30,31,32,33,34) ,usable in the bathroom, made of soft materials that do not harm children' feet	شحاطة بلاستيكية للبنات: متعددة المقاسات(27-28, 29-30, 31-32, 33-34) , قابلة للاستخدام في الحمام , مصنوعة من مواد طرية لا تؤذي أقدام الأطفال	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
26	Flip flop for women :made of Plastic ,multi-size(35,36,37,38) ,usable in the bathroom, made of soft materials that do not harm feet	شحاطة بلاستيكية نسائية متعددة المقاسات (35-36, 37-38) , قابلة للاستخدام في الحمام , مصنوعة من مواد طرية لا تؤذي الأقدام	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	

27	Flip flop for boys:made of Plastic or faux leather,Covers the entire foot from the front, multi-size(27,28,29,30,31,32,33,34) , made of soft materials that do not harm children' feet.	شحاطة شتوية للولاد: مصنوع من البلاستيك أو الجلد الصناعي ، يغطي القدم بالكامل من الأمام ، متعدد المقاسات(27-28-29-30-31-32-33-34) ، مصنوع من خامات ناعمة لا تضر بأقدام الأطفال.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
28	Flip flop for men:made of Plastic or faux leather,Covers the entire foot from the front, multi-size (35,36,37,38,39,40,41,42), made of soft materials that do not harm feet.	شحاطة شتوية رجالية: مصنوع من البلاستيك أو الجلد الصناعي ، يغطي القدم بالكامل من الأمام ، متعدد المقاسات(35-36-37-38-39-40-41-42) ، مصنوع من خامات ناعمة لا تضر بالأقدام .	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
29	Flip flop for Girls:made of Plastic or faux leather,Covers the entire foot from the front, multi-size(27,28,29,30,31,32t,33,34) , made of soft materials that do not harm feet.	شحاطة شتوية للبنات: مصنوع من البلاستيك أو الجلد الصناعي ، يغطي القدم بالكامل من الأمام ، متعدد المقاسات(27-28-29-30-31-32-33-34) ، مصنوع من خامات ناعمة لا تضر بالأقدام .	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
30	Flip flop for women:made of Plastic or faux leather,Covers the entire foot from the front, multi-size(35,36,37,38) , made of soft materials that do not harm feet.	شحاطة شتوية نسائية: مصنوعة من البلاستيك أو الجلد الصناعي ، يغطي القدم بالكامل من الأمام ، متعدد المقاسات (35-36-37-38) ، مصنوع من خامات ناعمة لا تضر بالأقدام .	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
31	Cotton buds: a plastic box containing approximately 200 cotton buds. Each one has two cotton heads. made of cardboard or plastic.	أعواد تنظيف للأذان: علبة بلاستيكية تحتوي تقريبا على 200 عود. كل عود له رأسين قطنيان ,مصنوعة من الورق المقوى أو البلاستيك.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
32	Water bottle for children:It has a minimum capacity of 350ml. Made of high quality, food-safe, eco-friendly and reusable plastic.	مطرة مياه: خفيفة الوزن . ذات سعة لا تقل عن ٣٥٠ مل مصنوعة من بلاستيك عالي الجودة وأمن غذائيا وصديق للبيئة وقابل لإعادة الاستخدام.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
33	Lice shampoo for children: Made of medical materials with a high effect to eliminate lice, the active ingredient is permethrin 1%. Capacity: 100 ml at least. The date of production, validity and country of origin are written on it.	شامبو ضد القمل للأطفال : مصنوع من مواد طبية ذو تأثير عالي للقضاء على القمل , المادة الفعالة بيرميثرين 1% .السعة: 100 مل على الأقل. مدون عليه تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date shouldn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
34	Lice comb made of plastic, can be used on both sides, with fine teeth that can effectively catch lice.	مشط ضد القمل مصنوع من البلاستيك , قابل للاستخدام من الطرفين , ذو أسنان دقيقة قابلة لالتقاط القمل بشكل فعال	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
35	Tissues: soft, made of natural cellulose. Each box contains 250 wipes. Not less than 275 g. The date of production, validity and country of origin are written on it.	محارم ورقية : ناعمة ,مصنوعة من السيليلوز الطبيعي. كل علبة تحتوي على 250 منديل. لا تقل عن 275 غ.مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	

36	Scented tissues: high quality thick and soft tissues. Each box contains at least 60 wipes. Alcohol free. The date of production, validity and country of origin are written on it.	محارم معطرة: مناديل سمكية و ناعمة ذات جودة عالية . كل علبة تحتوي على 60 منديل على الأقل. خالية من الكحول. مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
37	Bath loofah: multi-colored, except for white, soft, made of fibers, helps to produce foam	ليفة حمام : متعددة الألوان ماعدا اللون الأبيض , ناعمة , مصنوعة من ألياف الفايبر , تساعد على انتاج الرغوة	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
38	sponge: a high quality sponge, coated with high quality synthetic threads that help to remove suspended matters.	ليفة جلي : اسفنجية ذات جودة عالية , مغلفة بنسيج خيوط تركيبية عالية الجودة تساعد على ازالة المواد العالقة	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
39	Dishwashing liquid: plastic bottle 900 ml. High quality. The active ingredient is 15% minimum. The date of production, validity and country of origin are written on it.	سائل غسيل الأطباق: عبوة بلاستيكية 900 مل. ذو جودة عالية. المادة الفعالة 15% كحد أدنى . مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
40	Liquid Chlorine: the active substance is sodium hypochlorite 4% as a minimum, the capacity is at least 750 ml, with multiple smells. The date of production, validity and country of origin are written on it.	كلور : المادة الفعالة هيبوكلوريت الصوديوم 4% كحد أدنى, السعة 750 مل على الأقل , ذو روائح متعددة . مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
41	Floor towel: made of cotton, high quality, dimensions 60 * 40 cm, can absorb water well	ممسحة قطنية للأرضيات ذات جودة عالية , أبعادها 60 * 40 سم , قابلة لامتصاص المياه بشكل جيد	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
42	Cleaning towel: made of cotton, high quality, capable of cleaning dust and dirt from wooden, plastic and stainless steel surfaces.	ممسحة قطنية للغبار ذات جودة عالية , قادرة على تنظيف الغبار والأوساخ من الأسطح الخشبية والبلاستيكية والستانلس ستيل	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
43	cologne for children : capacity 250 ml, with high stability and a pleasant smell, does not cause allergies, written on it the date of production, validity and country of origin.	كولونيا للأطفال:السعة 250 مل , ذو ثبوتية عالية ورائحة زكية, لا تسبب الحساسية , مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
44	Baby powder: capacity 200 g, soft on the skin, does not cause allergies, the date of production, validity and country of origin are written on it.	بودرة تالك للأطفال 200 غ , ناعمة على البشرة , لا تسبب الحساسية , مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	

45	Pajamas for men: made of cotton, consisting of pants and a sweater. Multiple sizes. Multiple(S,M,L,XL) colors except white.	بيجاما رجالية:مصنوعة من القطن مؤلفة من بنطال و كثر. متعددة المقاسات(S,M,L,XL).ألوان متعددة ما عدا الأبيض.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
46	Pajamas for women: made of cotton, consisting of pants and a sweater. Multiple sizes(S,M,L,XL). Multiple colors except white.	بيجاما نسائية:مصنوعة من القطن مؤلفة من بنطال و كثر. متعددة المقاسات(S,M,L,XL).ألوان متعددة ما عدا الأبيض.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
47	Boxer for men: Made of good quality cotton. Hypoallergenic. Multiple sizes. Multiple colors except white.	بوكسر للرجال: مصنوع من القطن ذو نوعية جيدة.لا يسبب الحساسية للجلد.قياسات متعددة. ألوان متعددة ما عدا الأبيض.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
48	underwear for women: Made of good quality cotton. Hypoallergenic. Multiple sizes. Multiple colors except white.	كيلوت نسائي: مصنوع من القطن ذو نوعية جيدة.لا يسبب الحساسية للجلد.قياسات متعددة. ألوان متعددة ما عدا الأبيض.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
49	Bras for women: made of cotton. Good quality. Multiple sizes. Multiple colours.	حمالات صدر: مصنوعة من القطن. ذو نوعية جيدة.مقاسات متعددة,متعددة الألوان.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
50	Cotton tights for men: made of cotton, thick fabric capable of protecting from the cold, multi sizes(S,M,L,XL), multiple colors except white	فيزون رجالي : مصنوع من القطن , قمش سميك قادر على الحماية من البرد. متعدد المقاسات(S,M,L,XL) , ألوان متعددة ماعدا اللون الأبيض	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
51	Cotton tights for women: made of cotton, thick fabric capable of protecting from the cold, multi sizes(S,M,L,XL), multiple colors except white	فيزون نسائي : مصنوع من القطن , قماش سميك قادر على الحماية من البرد. متعدد المقاسات(S,M,L,XL) , ألوان متعددة ماعدا اللون الأبيض	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
52	Wool cap for boys: Made of good quality wool. Multiple sizes. Multiple colours.	قبعة صوفية للاولاد: مصنوعة من الصوف.ذو نوعية جيدة.مقاسات متعددة . ألوان متعددة.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	
53	Wool cap for men: Made of good quality wool. Multiple sizes. Multiple colours.	قبعة صوفية للرجال: مصنوعة من الصوف.ذو نوعية جيدة.مقاسات متعددة . ألوان متعددة.	-	Non defined (any country is acceptable:Syria, Iraq,Turkey,China ,etc	

54	Wool cap for girls: Made of good quality wool. Multiple sizes. Multiple colours.	قبعة صوفية للبنات: مصنوعة من الصوف ذو نوعية جيدة. مقاسات متعددة. ألوان متعددة.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
55	Wool cap for women: Made of good quality wool. Multiple sizes. Multiple colours.	قبعة صوفية نسائية: مصنوعة من الصوف ذو نوعية جيدة. مقاسات متعددة. ألوان متعددة.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
56	Deodorant for men : in a package made of metal. Anti-bacterial. Fragrant smell. Capacity 150 ml. The date of production, validity and country of origin are written on it.	مزيل عرق للرجال: ضمن عبوة مصنوعة من المعدن. مضاد للبكتيريا. ذو رائحة زكية. السعة 150 مل. مدون عليها تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
57	Deodorant for women: in a package made of metal. Anti-bacterial. Fragrant smell. Capacity 150 ml. The date of production, validity and country of origin are written on it.	مزيل عرق للنساء: ضمن عبوة مصنوعة من المعدن. مضاد للبكتيريا. ذو رائحة زكية. السعة 150 مل. مدون عليها تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
58	Hait tie: made of elastic. within a plastic box containing no less than 150 hait tie.	ربطة شعر: موضوعة ضمن علبة بلاستيكية تحتوي على ما لا يقل من 150 ربطة شعر مطاطية.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
59	headscarf: a square of fabric worn as a covering for the head only. dark colours.	حجاب: مربع من القماش يلبس كغطاء للرأس فقط، ألوان داكنة.	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
60	Sanitary napkin: a package containing 8 pads. Good quality. High absorbency. Dry weave. stretched barriers. has wings. The date of production, validity and country of origin are written on it.	الفوط النسائية: علبة بها 8 فوط. جودة جيدة. امتصاص عالي. نسج جاف. حواجز ممتدة. له أجنحة. مدون عليها تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
61	baby diaper: Each package contains 20 at least diaper. size 3. Hi quality. high absorbency. has soft inner surface and barriers. The date of production, validity and country of origin are written on it.	حفاضات أطفال: كل علبة تحتوي على 16 حفاضة. قياس 3. جودة عالية. عالية الامتصاص. لها سطح داخلي ناعم وحواجز. مكتوبة عليها تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
62	baby diaper: .each package contains 16 diaper. size 6. Hi quality. high absorbency. has soft inner surface and barriers. The date of production, validity and country of origin are written on it.	حفاضات أطفال: كل علبة تحتوي على 16 حفاضة. قياس 6. جودة عالية. عالية الامتصاص. لها سطح داخلي ناعم وحواجز. مكتوبة عليها تاريخ الإنتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	

63	Baby cream: helps to care for and protect the baby's skin.healing diaper rash. Capacity 40 g. Contains a perfume with a pleasant smell. the date of production, validity and country of origin are written on it.	كريم أطفال:يساعد على العناية ببشرة الطفل وحمايتها. لمعالجة الطفح الجلدي. السعة 40 غ. يحتوي على عطر ذو رائحة لطيفة.مدون عليها تاريخ الانتاج والصلاحية وبلد المنشأ.	Expired Date sholdn't be less than 2024	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
64	Towel for babies: with a head cover, 100% cotton, 50 x 80 cm, light colors, not white. The fibers can not be pulled by hand easily, the best quality.	منشفة للأطفال:لها غطاء للرأس.قطن 100٪ ، 70×100 سم ، ألوان فاتحة ، غير بيضاء . لا يمكن سحب الألياف باليد بسهولة , أفضل جودة	-	Non defined (any country is acceptable: Syria, Iraq, Turkey, China ,etc	
65	Packaging:Carton box 490*340*290 mm, double corrugated, stiff(resistance during transportation and storage)The list of content with materials and quantities must be present in Arabic in each individual box (with an arrow to indicate the direction of storage and upload / download).	التغليف : صندوق كرتون 490*340*290 مم , مموج مزدوج , قاسية (مقاومة أثناء النقل والتخزين) يجب أن تكون قائمة المحتوى مع المواد والكميات موجودة باللغة العربية في كل صندوق فردي (مع سهم للإشارة إلى اتجاه التخزين والتحميل / التنزيل).			
66	Packaging for Mother Kits:Carton box 245*203*203 mm, double corrugated, stiff(resistance during transportation and storage)The list of content with materials and quantities must be present in Arabic in each individual box (with an arrow to indicate the direction of storage and loading/offloading).	التغليف : صندوق كرتون 245*203*203 مم , مموج مزدوج , قاسية (مقاومة أثناء النقل والتخزين) يجب أن تكون قائمة المحتوى مع المواد والكميات موجودة باللغة العربية في كل صندوق فردي (مع سهم للإشارة إلى اتجاه التخزين والتحميل / التنزيل).			
67	transportation to SP warehouse in AlHassakah	النقل إلى مستودع المنظمة في الحسكة			